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Dijkstra (D66), L.R. van Gijlswijk (SP), C.E. Bloemhoff (PvdA), G. Chakor (GroenLinks), E. Akkerman 
(VVD), A.M.J. Riemersma (Stadspartij), A. Kuik (CDA), S. Schipper (CDA), de heren E. Zirkzee (D66), 
J.P. Dijk (SP), J.P. Loopstra (PvdA), J.R. Honkoop (VVD), H. Ubbens (CDA), E.B. Koopmans 
(ChristenUnie), T. van Zoelen (Partij voor de Dieren), W.B.P.M.  Snelting (Student en Stad) 
Namens de griffie: mevrouw A. Weiland (commissiegriffier) 
Namens het college: de heren M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), R. van der Schaaf (PvdA), J.M. Van Keulen 
(VVD) 
Afwezig m.k.: de heer K.S.N. van der Veen (GroenLinks) 
Verslag: de heer J. Bosma  
 
 
Programma 1 Werk en inkomen 
Programma 2 Economie en werkgelegenheid 
Paragraaf 9 Vernieuwing Sociaal Domein 
 
De voorzitter: 

• Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 
Mw. Van Gijlswijk (SP): 

• Vroeg na hoeveel van de 1200 banen er via social return in de stad zijn en kreeg als antwoord het 
merendeel in plaats van een aantal. Zijn er wel cijfers voor de stad? 

• Wijst erop dat 650 banen bij thuiszorg via social return voortkomen uit ontslagen bij vijf 
instellingen vanwege bezuinigingen en onder mindere voorwaarden terugkeren. Wil de wethouder 
overleggen? 

• Vindt de uitstroom naar regulier werk te rooskleurig weergegeven. Werkervaringsplekken zijn geen 
vaste dienstverbanden. 

• Vraagt de PvdA of zij tevreden is over hoe wethouder Van der Schaaf het actieplan 
jeugdwerkloosheid uitvoert, gezien de beschuldigingen naar D66 in de campagne en het overschot 
nu van zes ton. 

• Is benieuwd naar mogelijkheden te laag gekwalificeerd werk bij jongeren te voorkomen, waardoor 
ze motivatie verliezen en eerder terugvallen naar een uitkering. 

• Is blij dat de gemeente nu een voordeelgemeente is voor BUIG. 
• Vindt de miljoenenoverschotten op armoedebeleid en bijzondere bijstand pijnlijk, aangezien een op 

de vijf kinderen in armoede opgroeit. Blijft de 1 miljoen euro bijzondere bijstand beschikbaar? 
• Bepleit de 450.000 euro compensatiemiddelen voor de WTCG toe te voegen aan het budget 2015. 

Dhr. Dijk (SP): 
• Vindt de lichte terugloop in het aantal starters en bedrijfsvestigingen gezien de crisis niet 

schrikbarend. 
• Vraagt hoeveel banen het economische programma oplevert. 
• Vindt dat de warenmarkt een prominente plek moet houden in de binnenstad. 
• Is blij dat het aantal grote ketens afneemt en het aantal kleine winkels toeneemt. Zij maken de stad. 

Mw. Schipper (CDA): 
• Ziet veel positieve ontwikkelingen. Bedrijfsbezoeken hebben veel effect op werkgelegenheid. 
• Informeert naar de stand van zaken van ontslagen in de thuiszorg. 
• Vindt het de verantwoordelijkheid als centrumgemeente het begrotingsgat in 2016 meer te dichten. 
• Wil weten wat veranderd is in e-dienstverlening, dat immers veel opstartproblemen kende. Wat zijn 

de ervaringen van werkzoekenden zelf? 
• Is positief over het lagere BUIG-tekort en stijging in de bijstand. 
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• Krijgt graag toekenningspercentages gerapporteerd voor aanvragen bijzondere bijstand. 
• Is blij te zien dat ervaringsdeskundigen een grote rol spelen in totstandkoming en uitvoering. 
• Wijst op onderzoek van de Erasmus Universiteit, waaruit blijkt dat de Groningse fraudeaanpak het 

minst effectief is. Leeuwarden en Tilburg scoren wel goed. Kijkt het college daarnaar? 
• Pleit voor onderscheid tussen onbewuste en bewuste fraudeurs. 
• Informeert of er een beeld is van hoeveel mensen gebruikmaken van schuldhulpverlening bij de 

GKB en bij andere organisaties. De GKB zegt niet aan alle vraag te voldoen. 
• Wil weten of GKB WSNP-zaken wel of niet doet. Op de site staat van wel. 

Mw. Kuik (CDA): 
• Ziet veel programma's om het vestigingsklimaat te verbeteren, maar mist overzicht en vindt de 

doelen vrij breed. De raad moet kunnen beoordelen of de effectiviteit voldoende is met meer 
indicatoren. De wethouder heeft nu haast carte blanche. 

• Noemt als voorbeeld Clean Groningen met een bereik van 22, maar wel reclame bij FC Groningen. 
• Kan niet echt bepalen wat de 1,3 miljoen euro voor binnenstad en toerisme precies inhoudt. 
• Is voor fair trade, maar bepleit niet alleen de voedsel- maar ook de kledingindustrie erbij te 

betrekken. 
• Looft het behoud van bedrijven met verhuisplannen, het opknappen van bedrijventerreinen en het 

flexibeler omgaan met regels. 
• Is bezorg over het tekort aan mbo-stageplekken en komt hierop terug. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
• Concludeert uit de overschotten dat te zwaar weer voorspeld is. 
• Pleit voor het behoud van overschotten op armoedebeleid en doorschuiven naar 2015. 
• Vindt het belangrijk dat het college de middelen goed inzet, bijvoorbeeld voor computers voor 

kinderen op middelbare school en witgoed. 
• Is verbaasd dat te weinig bbl-plekken gerealiseerd zijn. De daling in aanvragen strookt niet met 

signalen uit het veld. 
• Hoort dat de startersbeurs en vouchers te onbekend zijn onder studenten. 
• Leest dat het aantal bedrijfsbezoeken tekortschoot, terwijl de effecten per bezoek groot waren. Wat 

had het resultaat kunnen zijn? Inzet hierop is beter dan op handhaving. 
• Wil weten hoe het college kansen pakt in social return als de mogelijkheden in de dienstensector er 

niet meer zijn, zoals schoonmaak en thuiszorg. 
• Complimenteert het college ermee dat honderd meer participatiebanen zijn gerealiseerd dan beoogd. 
• Looft het bellen van de doelgroep van armoedebeleid, fruit op peuterspeelzalen en fietsen voor 

kinderen. Het is goed met corporaties te kijken naar energiebesparingen voor minima. 
• Kan 10% minder aanvragen voor schuldhulpverlening slecht rijmen met signalen van de 

Voedselbank. Het is goed te kijken of er geen mensen tussen wal en schip vallen. 
Dhr. Loopstra (PvdA): 

• Informeert hoe het staat met het aantrekken van bedrijven op Westpoort en andere terreinen. 
Ontwikkelt het college een onderscheidend verkooppunt ten opzichte van andere gemeenten? 

• Wil weten of gemeten wordt wat werkt en pleit al jaren voor een salesteam. 
• Sluit aan bij CDA dat fair trade zich ook op kleding en goederen moet richten. 
• Vraagt hoeveel mensen echt bezig zijn met koude en warme acquisitie. 
• Is verheugd dat de gemeente inzet op armoedebestrijding onder zzp'ers. 
• Vindt de warenmarkt erg belangrijk voor de stad. Zijn er ontwikkelingen? 

Dhr. Zirkzee (D66): 
• Vindt dat Groningen zich met de vernieuwing van het sociaal domein goed op de kaart zet door 

zelfredzaamheid te bevorderen, partijen te verbinden en waar nodig ondersteuning te bieden. 
• Houdt vooruitblikken op de toekomst liever achterwege in de rekening en ziet graag consequent 

vergelijking met het voorgaande jaar vermeld. 
• Vraagt waarom er minder mensen beschikbaar waren voor bedrijfsbezoeken. 
• Looft het resultaat van social return en het activeren van mensen naar regulier werk. 
• Vindt het prettig dat de teruggang in thuiszorgmedewerkers grotendeels is voorkomen en is 

benieuwd hoe dit doorwerkt naar 2015. 
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• Is blij dat schuldhulpverlening niet beperkt wordt en dat de aanvragen afnemen, al zegt het 
misschien minder over armoede dan over zelfredzaamheid. 

• Informeert hoe het teruglopend aantal starters zich verhoudt tot andere gemeenten. 
• Pleit voor het stimuleren van pilots als in de Zwanestraat en het behoud van aandacht voor speciale 

groepen in de binnenstad, zoals blinden, ouderen en mindervaliden. 
• Ziet de toekomst met vertrouwen tegemoet, al zullen er drempels zijn. De gemeente zit op de goede 

weg om met teruglopende budgetten toch resultaten te behalen en te stimuleren. 
Mw. Riemersma (Stadspartij): 

• Wijst op de structurele werkloosheid, die de gemeenten zou moeten verminderen met grote 
projecten als de Zuidelijke Ringweg en het openstellen van de eigen organisatie. 

• Vraagt hoe tijdelijk het programma binnen de eigen organisatie is om werkgelegenheid te 
versterken. Hoeveel plekken zijn het en met welk perspectief? Zijn het gesubsidieerde banen?  

• Sluit aan bij de vragen van het CDA over social return in relatie tot thuiszorg en schoonmaak. 
• Hoort niets meer over het wijkbedrijf in Beijum. Is er een andere locatie in beeld? 
• Hoort van de sociale dienst dat alleen mensen met aflosmogelijkheden zich mogen melden voor 

schuldhulpverlening, terwijl de staatssecretaris heeft gezegd dat iedereen zich moet kunnen melden. 
• Vindt dat vertrouwen het uitgangspunt moet zijn. Wanneer het aanvraagproces goed en duidelijk 

verloopt, loopt het aantal fraudegevallen terug.  
• Neemt een klein percentage fraude liever voor lief dan een dure fraudeafdeling in de benen te 

houden. 
• Vraagt hoe de toename van het beroep op de langdurigheidstoeslag te verklaren is. 
• Vraagt wat het college structureel doet aan de stijgende woonlasten voor minima, bijvoorbeeld via 

de bijzondere bijstand. Zijn er concrete plannen voor energiebesparing zonder dat de huur stijgt? 
• Wil weten of iedereen in armoede bereikt wordt. 
• Informeert naar het programma om grond op Zernike te verkopen. Het is wel eens minder geweest. 
• Ziet het aantal arbeidsplaatsen afnemen en het inwonertal stijgen. Hoe kan dat? 
• Pleit voor behoud van werk bij de Belastingdienst. 
• Hoort graag welke resultaten het op weg helpen van duizend zzp'ers had en welke wijken eruit 

springen. 
• Zag de wethouder winkelcentra bezoeken. Komt hij met een plan om verloedering tegen te gaan? 

Dhr. Honkoop (VVD): 
• Looft de inzet op innovatie met een tweede plek achter Barcelona en het aantrekken van IBM en 

Siemens. Via TOP kan innovatie meer onder de aandacht komen van jongeren. 
• Vraagt of het opknappen van bedrijventerreinen sneller zou kunnen. Wat zijn knelpunten? 
• Ziet dat de aanpak om vastgoed op Corpus den Hoorn energieneutraal te maken niet meer 

gezamenlijk is. Hoe kan dat alsnog? 
• Vindt het goed dat armoedebestrijding bij ondernemers zich richt op het versterken van hun 

netwerk. Wat zijn de eerste indrukken van dit project? 
• Hoort graag hoe het ervoor staat met de exploitatie en ontwikkeling van het Infoversum, ook in 

verband met de gemeentelijke lening. 
• Wijst erop dat een baan zelfstandigheid, een eigen inkomen en een sociaal netwerk biedt. Lukt het 

om wijkteams te betrekken bij het begeleiden richting passend werk? 
• Heeft de indruk dat veel projecten er goed voor staan, al is meer informatie soms welkom. 

Mw. Akkermans (VVD): 
• Vindt het goed dat participatie- en uitstroomdoelen behaald zijn. 
• Ziet Groningen zakken in het percentage bijstandsgerechtigden en wil graag uit de top-10. 
• Is benieuwd hoe het staat met uitvoering van de VVD-motie om zicht te krijgen op het 

arbeidsmarktpotentieel van mensen die al lang in de bakken zitten. 
Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

• Vraagt of het college genoeg inzette op bbl- en bol-plekken en sluit aan bij de PvdA. 
• Wil weten waarom niet meer ingezet wordt op bedrijfsbezoeken, die efficiënt blijken te zijn. 
• Informeert hoe het college zoveel mogelijk banen van de tweehonderd regulier maakt. Zijn er 

knelpunten in de sociaal-maatschappelijk structuur ontstaan door het wegvallen ervan? 
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• Vraagt of mensen ondanks toezeggingen toch buiten de boot vallen wat betreft nazorg. 
• Is benieuwd of het in alle 6% van de gevallen dat uitkeringsaanvragen te laat worden afgehandeld 

ligt aan de aanvrager of dat het ook wel eens aan de gemeente ligt. 
• Pleit voor behoud van de twee ton voor de Stadjerspas en armoedebeleid in het algemeen. 
• Kan het dalend aantal aanvragen schuldhulpverlening niet rijmen met toenemende financiële 

problematiek. 
• Dacht dat de economie aantrok. Hoe kan het aantal arbeidsplaatsen dan afnemen? 
• Ziet Westerpoort achterlopen bij Assen en Leek. Zijn er ontwikkelingen? 
• Vraagt zich af hoe de twintig bedrijven met verhuisplannen behouden zijn. Wat stond er tegenover? 

Mw. Chakor (GroenLinks): 
• Sluit aan bij vragen van CDA en SP over thuiszorg. 
• Ziet het bereik van bijzondere bijstand, langdurigheidstoeslag en tegemoetkoming ouderbijdrage 

schoolfonds toenemen. Goed informeren blijft belangrijk. 
• Vindt dat de website nog toegankelijker en simpeler kan en op zijn minst ook in het Engels. 
• Is positief over preventie, informele ontmoetingen en ervaringsdeskundigen. 
• Vindt het goed te durven leren van de verminderde aanvragen bij de witgoedregeling. 
• Sluit aan bij de opmerking over de pc-regeling. 
• Is content met de kostenbesparing wat betreft energie en wonen. 
• Wil voorkomen dat mensen zware boetes krijgen, wanneer ze buiten hun schuld een regeling niet 

begrepen. Een persoonlijke aanpak moet daarbij helpen. 
• Vindt de samenwerking met corporaties en de preventieve aanpak goed om erger te voorkomen. 

Kan signalering van huurschuld en tijdige coulance in betalingsregelingen nog beter? 
• Informeert hoe het staat met Ruimte in stad. Waardoor blijft het aanbod van leegstaand vastgoed 

achter? Hoe kan dit bij particulieren gestimuleerd worden en hoe staat het met eigen vastgoed? 
• Vraagt hoe het college duurzaamheid en de diversteitsagenda wil stimuleren. Het gaat niet vanzelf. 

Uit SER-onderzoek blijken diverse bedrijven beter te scoren. 
• Wil weten of het college 22 deelnemers aan Clean Groningen als veel of weinig beoordeelt. 
• Vindt de ontwikkelingen in het prachtige Ebbingekwartier mooi. 
• Vraagt waar terug te lezen is dat de muziekindustrie de vaandeldrager van creatieve industrie in het 

Noorden moet worden in een innovatieagenda. 
Dhr. Van Zoelen (Partij voor de Dieren): 

• Looft de resultaten voor arbeidsplaatsen via social return en participatie. 
• Is benieuwd naar de reactie op de opmerking van de SP over te rooskleurige cijfers. 
• Pleit voor verdere opsplitsing in leeftijdsgroepen bij werkzoekenden. Met name de groep van 55 tot 

65 jaar is kwetsbaar. 
• Ziet de oorzaak voor vertraging in behandeling van uitkeringsaanvragen bij de aanvrager 

neergelegd, maar hoort dat de informatievoorziening en ict tekortschieten. 
• Zou het goed vinden wanneer minima automatisch voorzieningen toebedeeld krijgen. 
• Is voor het alsnog bestemmen van de twee ton Stadjerspas voor de doelgroep. De omschakeling naar 

een webshop maakt het niet toegankelijker voor digitaal onvaardigen. 
• Wil nooit aantallen als doelstelling hebben bij fraudebestrijding, maar streven naar een zo laag 

mogelijk aantal ten onrechte verstrekte uitkeringen. 
• Ziet generieke instrumenten als videoregistratie en burgertips liever niet voortgezet bij 

fraudebestrijding, omdat ze iedereen treffen terwijl slechts een kleine groep fraudeert. 
• Sluit aan bij de opmerkingen over schuldhulpverlening. 
• Pleit voor een meer structurele aanpak van leegstand van kantoren. De website Ruimte in stad bevat 

veel braakliggend terrein. De inzet moet zich meer op panden richten. 
• Vraagt of bedrijfsbezoeken in het kader van stimuleren van ondernemerschap en die voor het 

vervullen van vacatures slim gecombineerd kunnen worden. 
• Is voor armoedebestrijding bij ondernemers, maar wel met een goed ondernemersplan. 
• Ziet weinig terug over ambachtelijke, duurzame initiatieven en vegetarische alternatieven in de 

horeca. 
• Pleit voor het stimuleren van duurzame kleding, die nu nergens te koop is. De gemeente kan hier 
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aandacht voor vragen en prioriteit aan geven bij acquisitie. 
• Pleit voor behoud van banen in de ict-sector. Verlies van werk naar lagelonenlanden dreigt. 

Dhr. Snelting (Student en Stad): 
• Hoopt dat het lukt het uiteindelijke doel voor bbl- en bol-plekken te halen. 
• Sluit aan bij de vragen over banen door social return. 
• Hoopt dat de bijstand in volume af zal nemen. Waardoor daalt het aantal jongeren in de bijstand? 
• Is benieuwd in hoeverre het aantal aanvragen bij de witgoedregeling stijgt en zal stijgen. 
• Wil scherp blijven letten op het tijdig afhandelen van bijstandsaanvragen. 
• Is tevreden over initiatieven voor starters, het Akkoord van Groningen en het stimuleren van 

ondernemerschap. De aandacht voor mogelijkheden en groei moet blijven. 
• Vindt de verdere ontwikkeling van Zernike Campus van belang. 
• Noemt hoogwaardige ict en infrastructuur een belangrijke voorwaarde. 
• Is blij dat het International Welcome Centre North er eindelijk is. 
• Vraagt waarom het aantal werkzame mensen in de binnenstad daalt. Slaat het aanvalsplan 

detailhandel onvoldoende aan, ligt het aan hotels of aan te weinig beleving? 
• Betreurt dat niet meer duidelijk is over het nieuwe economische programma. 

Wethouder Schroor: 
• Constateert dat Groningen gespaard lijkt te worden in de aanstaande ontslaggolf in de thuiszorg. 
• Legt uit dat bij de nieuwe aanbesteding in 2016 alle geschikte partijen mee kunnen dingen. De 

regeling voor behoud van werk geldt bij gecontracteerde partijen. 
• Bemoeit zich niet met de bedrijfsvoering van thuiszorgaanbieders, maar ziet toe op volume en 

kwaliteit van de dienstverlening. 
• Stelde 450.000 euro ter beschikking voor de WTCG om het gat tussen 2,65 en 2,2 miljoen euro te 

overbruggen. De rijksbijdrage blijkt in beide jaren 2,65 miljoen euro en dus valt het geld vrij 
conform de regels, anders fluctueert de regeling alsnog. 

Wethouder Van Keulen: 
• Meldt dat vorig jaar het laatste jaar van G-kracht was. De crisis ijlt na in de werkgelegenheid in 

Groningen. Helaas is het niet gelukt het aantal banen te vergroten, hopelijk dit jaar wel. 
• Poogt bij de nieuwe opzet van de begroting economisch beleid beter meetbaar te maken. 
• Zoekt uit wat de ontwikkelingen bij de Belastingdienst voor de stad betekenen. 
• Verkoopt geen hectares, maar het totaalpakket van de stad als city of talent met een prachtig 

centrum en een goed cultureel en woonklimaat. De inzet is daarom snakken. 
• Krijgt nog reacties over de tweede plek bij Eye Capital, ook internationaal. 
• Doet geen mededelingen over gesprekken die lopen over Westpoort. 
• Denkt dat de samenwerking met de markt een stuk verbeterd is en werkt aan nog groter succes. 
• Legt uit dat de 1,3 miljoen euro voor toerisme ook de bijdrage aan Marketing Groningen bevat. 
• Probeert met voorlichting en in gesprekken ondernemers te wijzen op duurzame mogelijkheden, 

maar houdt geen bedrijven tegen die minder duurzaam zijn. Fair trade staat wel op de agenda. 
• Ziet groeiend bewustzijn in het bedrijfsleven over diversiteit, al zitten in bedrijvenverenigingen en 

ook in dit college veel mannen. 
• Zoekt nadrukkelijk een mix tussen grote ketens en kleine ondernemers voor onderlinge versterking. 
• Heeft goede contacten met de creatieve sector, die zich gemeenschappelijk zou kunnen organiseren. 
• Realiseert zoveel mogelijk van de duurzame plannen in Corpus den Hoorn en heeft begrepen dat er 

beweging in het dossier zit. Voor sommige bedrijven bleek het aanvankelijk te duur. 
• Legt uit dat bedrijven met verhuisplannen uit hun jasje groeien en is trots dat twintig met een ander 

aanbod behouden zijn. 
• Zag bij bezoeken aan winkelcentra heel diverse behoeftes en kijkt per geval wat nodig is. 
• Verklaart de daling van werk in de binnenstad uit de crisis en het vertrek van de Sociale Dienst, al 

neemt leegstand ook af, bijvoorbeeld met de vestiging van IBM. Het tij lijkt te keren. 
Wethouder Van der Schaaf: 

• Richtte een werkschool op en nam een jobhunter aan en hoopt dat het samen met de aantrekkende 
economie zorgt voor voldoende bbl-plekken. 

• Stelt cijfers in de thuiszorg niet te rooskleurig voor, maar er zit wel een verhaal achter. Het is 
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inderdaad belangrijk dat hernieuwde banen wel een cao hebben zodat geen ratrace omlaag ontstaat. 
• Legt uit dat niet minder gedaan is aan jeugdwerkloosheid. De verklaring is technisch, de aanpak 

loopt langjarig en sommige projecten die doorlopen in 2015 hebben wel kosten. 
• Noemt als voorbeelden van de aanpak de gildenaanpak en de Noorderbaan Battle. De lichte stijging 

van jeugdwerkloosheid ligt onder het landelijk gemiddelde. 
• Doet veel om de bekendheid van projecten te verbeteren in regionaal verband, dit kan beter. 
• Bespreekt in september of oktober het nieuwe programma arbeidsmarktbeleid en wil op 

campagneachtige manier aandacht van werkzoekenden en werkgevers trekken. 
• Schat dat 90% van de twaalfhonderd banen in de regio in de stad gerealiseerd zijn. De arbeidsmarkt 

functioneert bij uitstek regionaal met forensen. 
• Is bereid te kijken of preciezere cijfers voor de stad aan te leveren zijn. 
• Heeft zich ingezet om de gevolgen van verdwijnende participatiebanen voor sociale structuur op te 

vangen en accommodaties als speeltuinen op de rails te houden. 
• Ziet de bekendheid van de site Ruimte in stad toenemen. Er staan gebouwen en gronden op. 
• Informeert de raad binnenkort over de bredere ontwikkeling van het Infoversum, waarbij beperking 

van gemeentelijke risico's vooropstaat. Het is de vraag of het tijdelijk of definitief past. 
Wethouder Gijsbertsen: 

• Legt uit dat het aantal aanvragen schuldhulpverlening wellicht licht daalt, maar dat de complexiteit 
van de problematiek toeneemt met hogere schulden en multiproblemen. 

• Gaat door met preventie en bespreekt eind van het jaar een nieuw plan voor schuldhulpverlening. 
• Antwoordt dat de toegang voor de WSNP via de GKB loopt, ook gaat budgetbeheer gewoon door. 
• Stelt dat er weinig andere aanbieders zijn, behalve voor beschermingsbewind waarbij de moeilijke 

gevallen alsnog bij de GKB uitkomen die de poort openzet. 
• Nuanceert hoe Groningen op fraudegebied scoort. Het aantal opgespoorde gevallen is laag wanneer 

toegang aan de poort beter geregeld is. 
• Licht op advies van Berenschot het bestand door en komt voor 1 juli 2015 met een brief. 
• Legt uit dat middelen voor armoedebeleid begroot worden op inschattingen van het aantal te 

honoreren aanvragen. Het verschil zit vooral daarin. De regelingen staan niet onder druk. 
• Zal zorgen dat de overschotten en vrijval inzichtelijker worden. 
• Vervolgt dat het in juli vastgestelde bedrag beschikbaar is voor de begroting 2016. 
• Zegt toe inzichtelijk te maken welk percentage van bijzonderebijstandsaanvragen toegekend wordt. 
• Kan het percentage tijdig afgehandelde aanvragen moeilijk beïnvloeden, omdat informatie tijdig 

moet worden aangeleverd. 
• Verwijst naar de nota in juni wat betreft wijkbedrijven in Beijum. 
• Meldt dat een brief over de VVD-motie over kwaliteiten van het bestand volgende maand aan bod 

kan komen. 
• Heeft in het duurzaamheidsprogramma ook aandacht voor energiearmoede. Geothermie is een 

voorbeeld en er komt een pilot waarbij buurtbewoners elkaar energiebesparingstips geven. 
• Ziet nazorg echt als een opgave van de komende tijd en komt erop terug in de nota Participatie. 
• Komt in het najaar met een plan van aanpak dienstverlening. 
• Verwijst naar recente schriftelijke antwoorden over het voorkomen van huisuitzettingen. 
• Heeft positieve eerste ervaringen met green campaigning met een actieve benadering. 
• Antwoordt dat fair wear onderdeel uitmaakt van fair trade. 
• Verstrekt woonkostentoeslag en blijft dat doen en ontwikkelt nieuwe instrumenten om de 

energielasten terug te brengen. 
• Komt terug op de vraag over capaciteit en bedrijfsbezoeken. 
• Wijst er wat betreft het verzoek van Partij voor de Dieren om uitsplitsing in leeftijdsgroepen van 

werkzoekenden op, dat onlangs juist besloten is op een hoger abstractieniveau te begroten. 
 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 15.05 uur. 


